
	

KUMLA	PBK	
																																																																														PROTOKOLL:		Styrelsemöte	+	lagkaptener	
																																																																																																							2021.12.08		Bowlinghallen	
	
																																																																														Närvarande:		Claes-Göran	Eskilsson	
																																																																																																							Leif	Grönqwist	
																																																																																																							Jocke	Röhnisch	
																																																																																																							Ulf	Öberg	
																																																																																																							Inger	Bädicker	
																																																																																																							Ingvar	Sandberg	
																																																																																																							Kerstin	Lindqvist	
	
1			Claes-Göran	öppnade	mötet	med	att	hälsa	samtliga	välkomna.	
	
2			Mötet	godkände	dagordningen	samt	protokoll	från	senaste	mötet.	
	
3			Claes-Göran	valdes	till	ordförande	för	mötet.	Jocke	valdes	till	sekreterare	
					samt	Ulf	till	justeringsman.	
	
4			Claes-Göran	meddelade	att	Strike	i	Örebro	inte	hinner	bli	klar	till	Jul.	Dom	räknar	
					med	att	öppna	början	januari.	Det	samma	gäller	hallen	i	Degerfors.	
	
5			Leif	redogjorde	för	klubbens	ekonomi.	Den	är	fortsatt	god.	
					Tillgångar	totalt		52.225:17	kr.						Årets	resultat	dagens	datum				+	4.142:00	kr	
	
6			Claes-Göran	följer	upp	om	vad	som	händer	gällande	anslutning	till	Bits	framöver.	
					Klubbens	matcher	i	Länsserien	fungerar	bra.		Hemmamatcher	fungerar	bra	tack	
					vare	Rickards	omsorg.	Rent	och	snygg	i	lokalerna	höjer	trevnaden.	
	
7			Förberedelserna	inför	Luciaslaget	den	9	december	är	under	kontroll.		
					Ulf	är	lite	orolig	gällande	Annandagsspelet.		Vi	vet	inte	vad	som	sker	och	vad	som	
					kommer	att	gälla	angående	pandemin.		Bokning	av	banor	är	inte	fullt	idag.	
					KM	spelet	hemma	är	bokat	till	vecka	8	år		2022.		Framtiden	får	visa	hur	vi	gör	
med		KM		nr	2	eller	borta.	
	

8			Övriga	frågor:			Rickard	kom	och	berättade	om	sin	oro	inför	framtiden.	Han	
																																	håller	sig	informerad	om	vad	som	gäller	angående	pandemin.	
																																		
9			Nästa	möte	är	bokat	till	den	2	februari	2022	kl	10.00	i	bowlinghallen.	
	
10		Claes-Göran	avslutade	mötet	med	att	tacka	samtliga	närvarande.	
	
	
	
	



	
Kumla	2021-12-08	
Sekreterare																																																																													Ordförande	
	
	
																																																		Justeringman	
	
Jocke	Röhnisch																																																																								Claes-Göran	Eskilsson	
	
																																																			Ulf	Öberg	
	
	
		


